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Protokól Nr 17/09

z posiedzenia Komisji Inwestycji i Budzetu
odbytego w dniu 07 maja 2010 roku.

Posiedzenie Komisji Inwestycji i Budzetu odbylo sie w Urzedzie Gminy Kobylin-
Borzymy przy ulicy Glównej 11, w pokoju nr 19 pod przewodnictwem Pana Slawomira
Jaronczyka - Przewodniczacego. Posiedzenie rozpoczelo sie o godz. 1000 i trwalo do
godziny 1300.

W posiedzeniu Komisji udzial wzieli Przewodniczacy i czlonkowie Komisji Rady Gminy:

1)JaronczykSlawomir- przewodniczacyKomisji
2) Kropiewnicki Pawel - czlonek KIiB
3) Baginski Zbigniew - czlonek KIiB

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
1) Wojciech Mojkowski -Wójt Gminy
2) RyszardCzajkowski- PrzewodniczacyRady

Otwarcia posiedzenia dokonal Przewodniczacy Komisji Slawomir Jaronczyk, który powital
wszystkich zebranych i poinformowal, ze
w posiedzeniu uczestnicza wszyscy czlonkowie komisji. Nastepnie przedstawil porzadek
posiedzenia i zapytal, czy sa uwagi co do jego tresci. Uwag nie bylo. W zwiazku z
powyzszym Przewodniczacy komisji przedstawil porzadek posiedzenia, który zostal
zaakceptowany przez czlonków Komisji w glosowaniu jawnym i przedstawia sie nastepujaco:

1. Otwarcie Posiedzenia.

2. Przygotowanie i analiza inwestycji z zakresu zapotrzebowania Gminy w wode i oswietlenia
ulicznego. ..

~ 3. Wolne wnioski.

4. Zamkniecie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:

Do punktu 2:

Glos zabral Wójt, który poinformowal Komisje, iz w obecny na posiedzeniu projektant Pan Maciej
Czech przygotowuje projekt wymiany oswietlenia dróg, wstepne zasady do projektu Komisja
przyjela na jednym z poprzednich spotkan z projektantem, zas dzis poprosimy projektanta
o przedstawienie stanu zaawansowania prac projektowych.
Nastepnie glos zabral projektant, wyjasnil iz ma zainwentaryzowane oswietlenie uliczne we
wsiach z terenu Gminy co przedstawil w sposób tabelaryczny i na schematach. Projektant po
przestawieniu inwentaryzacji przedstawil dwa przykladowe typu lamp oswietleniowych
( plastikowa i metalowa) i omówil ich wady i zalety. Czlonkowie Komisji po zapoznaniu sie ze
szczególami budowy lamp postanowili wybrac do projektu lampe: z metalowa obudowa, klosz ze

-



sztucznego tworzywa. Projektant poruszyl nastepnie kwestie wysiegników, które sa w znacznym
stopniu skorodowane i praktycznie nie nadaje sie do odnowienia, wobec powyzszego
zaproponowal wymiane ich na nowe, czlonkowie Komisji zgodzili sie na wymiane wszystkich
wysiegników na nowe - ocynkowane. Projektant na koniec
przedstawil sprawe zwiazana z liczba punktów swietlnych w poszczególnych miejscowosciach,
i wyjasnil, ze "zza biurka" trudno bedzie ustalic gdzie ewentualnie dodac a gdzie zdjac lampy.
Czlonkowie Komisji w dyskusji zobowiazali Wójta do zorganizowania wspólnego ( Wójt,
czlonkowie Komisji, Przewodniczacy Rady, projektant) objazdu miejscowosci gdzie bedzie
wymiana oswietlenia, podczas którego zostanie ustalona liczba i lokalizacja lamp.

Nastepnie Wójt przedstawil Pana Tadeusza Wyszkowskiego, który opracowuje dla Gminy
koncepcje usprawnienia zaopatrzenia w wode. Na chwile obecna prowadzona jest modernizacja
stacji w Kobylinie, i tutaj powinna sie poprawic jakosc wody. Pozostale stacje Pszczólczyn,
Stypulki i Wnory produkuja wode róznej jakosci, najlepiej jest w Pszczólczynie tamtejsza woda
odpowiada normom. Gorsza sytuacja jest na polaczonych wodociagach Stypulki-Wnory, w tej
chwili odbiorcy zaopatrywani sa ze stacji Stypulki, druga jest wylaczona, zarówno jedna jak
i druga nie oczyszcza wody w zadowalajacym stopniu. Czlonkowie Komisji zapoznali sie
z badaniami prób wody surowej. Tadeusz Wyszkowski wyjasnil, iz z przedstawionych prób wody
wynika, ze latwiejsza do uzdatnienia jest woda na Wnorach-mniej zanieczyszczen, jak tez
i prostszym byloby zaadoptowanie istniejacego budynku na potrzeby stacji uzdatniania.
W Stypulkach oprócz tego, ze woda surowa posiada duzo wiecej zanieczyszczen, istniejacy
budynek praktycznie nie nadaje sie do zaadoptowania gdyz jest to konstrukcja specjalnie
pobudowanana potrzebytzw. hydrofiltra- dzialajacegotam systemuuzdatniania.Wójt dodalze
problemem w przypadku stacji Wnory jest brak drugiej studni i zbyt maly przekrój rury
wodociagowej na odcinku okolo l km w kierunku polaczenia ze Stypulkami. Tadeusz
Wyszkowski dodal, iz jeszcze sie nie zapoznal szczególowo z stanem budynków i urzadzen, co
wkrótce uczyni, i wtedy bedzie mógl sie dokladniej wypowiedziec na temat wyboru stacji do
modernizacji ( Szypulki czy Wnory ) niemniej przyznal, ze wydaje sie wlasciwszym
pozostawienie stacji na Wnorach. Odnosnie Pszczólczyna, z uwagi na dobry stan wody ew.
modernizacje mozna byloby ograniczyc do remontu budynku i studni, ale dokladnie zakres bedzie
mozna ocenic równiez po ogledzinach stacji.

Do punktu 3:
r

Z uwagi na brak wolnych wniosków Wójt poprosil na Pana Adama Majewskiego dyrektora firmy
Wind Age sp z 0.0. z Koscierzyny, zaproszonego na obrady komisji. Wójt wyjasnil, ze firma Wind
Age, zlozyla zapytanie o mozliwosci zlokalizowania na terenie Gminy fermy wiatrowej.
Informacje o zapytaniu wójt przedstawil na jednej z poprzednich sesji, zas dzis poproszono
przedstawiciela firmy aby przyblizyl tematyke zwiazana z planowana inwestycja. Nastepnie
zabierajac glos Pan Majewski wyjasnil, ze forma która reprezentuje zajmuje sie projektowaniem i
przygotowaniem inwestycji min. w energetyce wiatrowej, powstala nie dawno w ubieglym roku.
Firma przygotowuje inwestycje dla Nowak Bau wykonawcy. W chwili obecnej firma Wind Age,
czyni starania pod katem budowy podobnej farmy w gminie Juchnowiec. Planowana inwestycja na
terenie Kobylina to 14-15 turbin wiatrowych o mocy 2 MW, zlokalizowanych we wschodniej
czesci Gminy na terenie wsi: Franki Dabrowa, Makowo, Kobylin Borzymy, Latki, Pieniazki,
Cieszymy, Pogorzalki. Zespól turbin mialby byc podlaczony do planowanej stacji energetycznej
linii 400 kV na terenie Rutek. Lokalizacja turbin ( w zalaczeniu) zostala tak zaproponowana ze
wzgledu na wymogi odnosnie min: halasu, mozliwosci dojazdu i odpowiedniej wielkosci dzialek
na których mialy by zostac pobudowane turbiny. Dyrektor Majewski podal ze wysokosc dzierzawy
za jedna turbine to 25 tys. zl rocznie, zas koszt budowyjednej turbiny wynosi okolo 3,2 mln euro,
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z czego wartosc czesci calej budowli ( min. wieza, fundament) podlegajacej opodatkowaniu
inwestycji to okolo 1 mln euro. Do obecnej chwili firma Wind Age jeszcze nie kontaktowala sie z
rolnikami odnosnie mozliwosci dzierzawy gruntów pod inwestycje. Na pytanie wójta czy
ewentualniemozliwebylobyprzesuniecielokalizacjina inne dzialki ( nalezacedo Gminy- po
bylych ogólach) dyrektor odpowiedzial, ze nalezaloby sprawdzic czy zaproponowana lokalizacja
odpowiadalaby wymogom. Dyrektor Majewski wyjasnil, ze po wyrazeniu ewentualnej zgody na
zlokalizowanie farmy nalezy opracowac studium i miejscowy plan. Ewentualne zagrozenia dla
srodowiska jak i mieszkanców bylyby wyjasnione poprzez sporzadzenie opracowan na etapie
studium i planu miejscowego. Czlonkowie Komisji po zapoznaniu sie z powyzszymi
wyjasnieniami uznali ze na obecnym etapie nie nalezy jeszcze ostatecznie wypowiadac sie co do
zgody na realizacje inwestycji.

Do punktu 4:

Z uwagi na wyczerpanie sie porzadku dziennego Przewodniczacy Komisji Inwestycji i

Budzetu Pan Slawomir Jaronczyk , dziekujac wszystkim za przybycie, zamknal posiedzenie

Komisji Inwestycji i Budzetu.

Na tym protokól zakonczono.

Przewodniczacy Komisji
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